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SAR Algemene vergadering dd° 14/05/2018 

Aanwezig : Dierckx L., Malfait J., Van den Borne J., Leestmans L.,Heyns L., Leysen A.,Mauwers M., Van 

Otten J., Jonghbloet C., Appels J., Hagen B., Geerts V., Peeters E., Dielis L., Naegels L., Verdick D., 

Beyens R., Broeckx R., Swerts L., Maes E., Huybrechts T., Gilis W.; 

Landeloos T. (gastspreker) 

Verontschuldigd : Portael F., Cavens D., Van de Kerkhof R., Van Massenhoven E., Voght C.(Unia), Van 

Mechelen F.(ontslagnemend).  

1.Verwelkoming. 

Het filmpje over de “beweegtuin” wordt getoond. Het viel bij de leden van de SAR in goede aarde en 
kon dan ook op veel bijval rekenen. 
 
2.Goedkeuring verslag vergadering dd°19/02/2018. 
 
Er waren geen opmerkingen en dus keurde men het verslag goed. 
 
3.Memorandum 
 
Aan de hand van een powerpoint-presentatie gaf Mevrouw Broeckx een overzicht van de 
belangrijkste punten van dit memorandum. De vergadering kon zich hier in vinden. Het 
memorandum werd bezorgd aan de verschillende Turnhoutse politieke partijen en aan de pers. We 
kregen enkel een reactie terug van Groen en PVDA. Vanuit de pers kregen we weinig tot geen 
reactie. 
Kunnen we dit memorandum op onze stadswebsite zetten ? Dit zal nagevraagd worden. 
 
Een mogelijk actiepunt naar volgend jaar toe zouden de stadsbussen/pendeldienst kunnen zijn en 
hun werking.(zie punt mobiliteit). 
Misschien kunnen we even kijken naar Gent en hun “wandelbussen” ? 
 
4.Voorstelling  Unia. 
 
Wegens onvoorziene omstandigheden was de gastspreker van Unia verontschuldigd.  
Daardoor wordt dit onderwerp verschoven naar een latere datum. 
 
5.Cultuurmarkt 16/09/2018. 
 
De leden van de vergadering en deze van de “werkgroep Cultuurmarkt” zijn akkoord dat onze 
aanwezigheid op de cultuurmarkt moet blijven bestaan. Wel met een andere formule.  
Voorstel: 

 tentoonstelling met foto’s op enkele grote panelen van de door ons behaalde resultaten 
binnen gekozen projecten. (banken, openbare toiletten, enz…) + toekomstige acties 

 een doorlopende powerpoint- presentatie. 

 een kleine enquête afnemen waarin we pijlen naar noden/behoeften van de Turnhoutse 
senior en wat zij vinden van onze realisaties.  

 Uitdelen gadget in ruil voor een bon die in de Binkenpost zal verschijnen 
De voorkeur gaat naar een sleutelhanger met een munt voor een winkelkar. Liefst in de 
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kleuren van de SAR en met het logo. Wim gaat op zoek binnen ons budget. Verdere 
afspraken hier rond volgen nog. 

 
De vergadering kan zich vinden in het voorstel. 

  
Medewerkers Cultuurmarkt 
Cinne Jonghbloet 
Elly Quadflieg (enkel VM) 
Rosette Broeckx 
Annie Somers (enkel VM) 
Eddy Maes 
Emma Peeters (enkel NM) 
Reserve: Rita Beyens (enkel NM) 
Opbouw stand: Jef Malfait 
Wim en Tania zullen gedurende de dag ook aanwezig zijn.  
 
We bezorgen zo snel mogelijk het werkschema aan de medewerkers. 

 
De foto’s moeten wel zelf getrokken worden. Elly Quadflieg is bereid dit op zich te nemen. 
Verdere logistieke steun kan geregeld worden via de stadsdiensten. 
Volgende vergadering van de werkgroep Cultuurmarkt is op 24 mei 2018. 

 
6.Varia. 
 

 Wanneer worden de buitentoestellen aan WZC de Wending geplaatst ? 
Momenteel is men in onderhandeling met onze zusterstad in China. Zij zouden de toestellen 
leveren. Zij geven echter de voorkeur aan een plaats in de stad waar diverse generaties 
elkaar nu al ontmoeten en eventueel samen aan het bewegen kunnen gaan zoals het 
Stadspark. Verschillende pistes worden nog bekeken. 

 Thuisverplegers kunnen hun nummerplaat doorgeven om op plaatsen te komen waar auto’s 
worden geweigerd. Waarom kunnen mensen die hun ouders komen ophalen (en die vaak 
slecht te been zijn) hier ook niet gebruik van maken en worden zij beboet ? 
Kan de politie niet wat milder in zijn ? 

 Kan de menu van het seniorenrestaurant niet op de website worden getoond ? 
Hiervoor dient contact te worden opgenomen met Leen Peeters, coördinator van de 
thuiszorgdiensten, assistentiewoningen en lokaal dienstencentrum.  
Je kan haar mailen op leen.peeters@zorggroep-orion.be of bellen op het centraal nummer 
van de Zorgroep Orion 014 47 46 00 

 Er worden meer vrijwilligers gevraagd om mee deel te nemen aan de “beweegdagen” van de 
leerlingen van Thomas More. Iedereen die dit wil meemaken wordt gevraagd op dinsdag 15 
mei om 14.30u naar de school te komen. Het eigen tempo wordt gerespecteerd, maar je 
wordt wel uitgedaagd om te bewegen. 

 De sessies in het zwembad lopen vlot. Enkel de vrijdagmorgen loopt wat minder, maar dit 
zou kunnen verklaard worden door het vroege aanvangsuur ( 08.30 uur). 

 Op 16 mei wordt een betoging gehouden in Brussel voor het behoud van de pensioenen. Een 
warme oproep om hieraan deel te nemen. 

 De stadskrant was beter dan de vorige keren. Zeker meer inhoudelijk. 

 Er staan te weinig vuilnisbakken in de centrumstraten. Dit leidt tot meer zwerfvuil. Hoeveel 
staan er in het centrum ? Dit zal nagevraagd worden. 
Antwoord: Het juiste aantal vuilbakken werd ons niet doorgegeven, maar volgens de 
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betrokken diensten zijn het er voldoende. Men is niet geneigd meer vuilbakken te plaatsen 
omdat in de praktijk blijkt dat deze juist aantrekkingspolen zijn voor sluikstorten. 

 Vrijwillige vuilnisruimers mogen hun volle zakken aan de hoeken van de straat zetten tot ze 
opgehaald worden. Dit geeft aanleiding voor andere mensen om hun eigen zakken erbij te 
zetten. Op 24 mei kan men zich opgeven als vrijwillige opruimer. 

 De wijziging van de busregeling in Zevendonk geeft nog steeds aanleiding tot onvrede. Met 
een beetje ongeluk is het 20 minuten stappen tot aan de grote baan en dan moet men vaak  
nog 3 kwartier wachten op een bus. 

 Aan speelterrein Doolhofbos staat geen vuilnisbak. Gebruikers laten er van alles achter. Eén 
van de bewoners neemt het op zich om dit steeds op te ruimen. Kan hier een vuilbak 
geplaatst worden? 
Antwoord: Het speelterrein blijkt voornamelijk gebruikt door kinderen uit de buurt. Het is 
aan de ouders om hun kinderen bewust te maken geen vuilnis achter te laten. Om dezelfde 
reden als hierboven is men niet geneigd om er een vuilbak te zetten. De stadswachten 
zullen er wel meer passeren om een oogje in het zeil te houden . 
 
Aangiftes van zwerfvuil kunnen gebeuren met het meldingsformulier dat men kan 
terugvinden op de website van de stad Turnhout. 
https://www.turnhout.be/meldingsformulier 

 

PAUZE 
 
7.Voorstelling matinees (Tom Landeloos). 
 
Tijdens het weekend van 15-16 september 2018 wordt het nieuwe seizoen van de Warande geopend 
gecombineerd met de cultuurmarkt. 
Het programma staat binnenkort online en de boekjes worden eerstdaags verstuurd.  
Wat betreft het programma overdag zijn er reeds verschillende mogelijkheden zoals de Persclub, 
Overlezen, Nagedacht, verschillende familievoorstellingen en een speciale seniorenvoorstelling (dit 
jaar op 16/10/2018 om 14.00 uur in de Kuub). 
Er wordt getracht om nog meer voorstellingen voor de senioren te voorzien, maar soms is dit moeilijk 
gezien de verdere programmatie. 
Te volgen evenementen : 
16/10/2018 : seniorenvoorstelling (Marva): Snel inschrijven ! 
18/11/2018 : Piano Jef Neve – Vivaldi 
 
Verdere informatie is steeds te vinden in het programma-boekje 
 
De leden van de vergadering dringen er nogmaals bij Tom Landeloos op aan om ook meer 
toegankelijke voorstellingen te programmeren. Nu gaat het vaak over theater en kunst met de grote 
K. voor een beperkt en select publiek.  
Na deze uiteenzetting dankte de voorzitter de spreker en ging men verder met de agenda. 
 
8. Varia (deel 2). 
 

 Op het speelterrein aan de FRAC (hoek Gierlesteenweg-Slachthuisstraat) komen jongeren ’s 
avonds en in het weekend met hun auto’s slippen en rally rijden. Dit met twee gevolgen: 
o Het speelterrein is volledig kapot gereden en veranderd in een zandvlakte met een grote 

put. Vroeger stond hier gras maar dat is ondertussen volledig verdwenen. Als het regent 
staat dat gedeelte van de het terrein ook steeds onder water. Kinderen en jongeren die 
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er willen spelen of elkaar ontmoeten, worden teruggedrongen naar een klein stukje 
achteraan op het terrein. 

o Buurtbewoners hebben last van de overlast van de jongeren er die met hun auto’s 
komen slippen. (geluid, geur, gedrag)² 

 
Hoe kan dit verholpen worden? 
We melden het aan de bevoegde dienst.  
Antwoord: De vraag wordt op de aandachtslijst voor de interventieploegen gezet zodat ze 
er ook een paar keren ’s avonds zullen passeren. 
 
Daarnaast kan de vraag ook via een meldingskaart bij de politie worden aangekaart.  

 De generatievriendelijke banken in het stadspark worden goed bevonden, al zijn ze nog niet 
allemaal aangepast. 

 Op 29 mei is de officiële (her)opening van het Begijnhof een feit. Iedereen welkom. 

 De onderhandelingen ivm het thuisbezorgen van winkelwaar worden verschoven naar het 
volgend werkingsjaar. 

 Hoe oversteken als fietser/voetganger om naar de XXL park te gaan ? 
Er is blijkbaar een oversteekplaats een 20-tal meter  eerder  waardoor men veilig kan 
oversteken. 

 Natuurpunt is dan toch bereid om banken te zetten in het wandelgebied. De nodige fondsen 
worden hiervoor voorzien. 

 Door het wegvallen van de vergaderruimte in het OCMW vanaf september, moeten we 
uitkijken naar een nieuwe vergaderlocatie.  We kijken al rond. Dit punt wordt later opnieuw 
bekeken. 

 Er wordt nogmaals een mailtje gestuurd naar de dienst Toerisme om een afspraak te krijgen 
ivm Turnhout by Night. Tot op heden weinig respons. 

 Met het project “senioren voor junior” zamelt Carine Goris geld in voor de Turnhoutse 1-
jarige Floris die tijdens de geboorte een hersenbeschadiging opliep. De opbrengst gaat naar 
het betalen van medische kosten, hulpmiddelen en therapieën. 80 plusssers kunnen een 
portretfoto laten maken. Interesse? Contact opnemen met carinegoris@yahoo.co.uk of 0475 
83 65 38.. 

 Unia zal volgende vergadering terug uitgenodigd worden. 

 Hoe kunnen mensen weet krijgen van bestaande tegemoetkomingen ? 
Voor alle vragen hieromtrent kan je terechts bij het Welzijnsonthaal (A. Van Dyckstraat 20) 
of bij de sociale dienst van uw mutualiteit. 
 
Er wordt momenteel gewerkt aan een heruitgave van de thuiszorgbrochure. Deze zal zowel 
op papier als digitaal via het Welzijnsonthaal ter beschikking worden gesteld. Vermoedelijke 
lanceringsdatum eind september 2018.  

 Op 4 juni gaat in de Aula van Europeon een vergadering/workshop door over het 
voortbestaan en de invulling van de Turnhoutse participatie – en adviesraden . Alle leden van 
de SAR zullen hiervoor een uitnodiging krijgen. Een warme oproep om met zoveel mogelijk 
aanwezig te zijn om onze stem te laten horen en inspraak te hebben in het voortbestaan van 
de SAR.  
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9.Data volgende algemene vergaderingen. 
 
15 oktober 2018 
17 december 2018 
04 februari 2019 
29 april 2019 
03 juni 2019 
 
Noteer ze alvast in uw agenda! Tot dan. 
 
Hierna sloot de voorzitter de vergadering. 
 
 
Wim Gilis 
Tania Huybrechts 


